
Bestyrelsesmøde 
19.-6.-23 

 

Tilstede: Poul, Anders, Anette, Martin, Sven og Bente 

 

Siden sidst: 

Indkøb og opsætning af skilte der fortæller at hunde skal føres i snor, er nu gjort. De er sat op ved 

de 3 mest brugte indgange til vores område. 

 

Nye borde/bænkesæt: 

Forslaget er under behandling. Der har været gennemgang af eksisterende borde/bænkesæt i dag, 

og vi beslutter at indkøbe 3 nye borde/bænkesæt. Disse vil blive indkøbt så de er klar til en 

kommende arbejdsdag. 

Vi forbereder også indkøb af materialer således at vi, kan renovere 2 øvrige borde på 

arbejdsdagen.  

Sven undersøger markedet for de bedste muligheder og priser 

Fællesrådet/borgermøde d. 9. maj 23. 

Info: Der er bevilget en opgradering af den eksisterende cykelsti mellem Beder og Malling 

(Egelundsstien) Vi kan i den i den forbindelse sikkert blive generet af entreprenørmaskiner til den 

tid. Det kan også risikere at de skal bruge lidt af vores areal langs stien. Det behandler vi til den tid. 

 

Status diverse udvalg: 

Beplantningsudvalg: 

Der er 5 beboere i udvalget omkring beplantning i området. De har fået et kommissorium fra 

bestyrelsen som de kan arbejde ud fra. 

Sommerfestudvalg: 

Der er 3 beboere i udvalg og sommerfesten bliver lørdag d. 19. august. Sæt allerede kryds nu og vi 

håber på god opbakning og en hyggelig dag. 

 

Arbejdsdag i efteråret: 

Datoen er lørdag d. 7 okt. Mere info kommer senere. 

 



Bestyrelsesmøde 
19.-6.-23 

P-bås ud for 82N: 

Det opleves problematisk med placering af en P-plads ud for 82 N, som er lige ud for udkørslen. Vi 

vil kigge på om der kan findes en løsning.  

Næste møde: 

Onsdag d. 6. sept. Kl. 18.00 hvor bestyrelsen mødes på legepladsen. 

 

Eventuelt: 

Der er kommet en henvendelse omkring 2-4 helt store træer oppe i buskadset på legepladsen. Vi 

kigger på om der er noget der skal fældes eller beskæres.  

Allerførst skal der kigges rundt i hele området, om der er andre steder der skal håndteres, således 

det kan blive gjort af én omgang. Fx er der ved at være store træer på skråningen ud mod Beder 

Landevej, som måske skal cuttes eller lign.  

Uanset vil det først blive i starten af det nye år når løvet er helt væk, og vi kan få det rette billede 

af træerne. Nødvendig genbeplantning vil også blive kigget på i samme forbindelse!  

Anette vil sparre med vores gartner omkring hans muligheder for at bistå med fældningerne?  

Meget mere om dette når vi har haft mulighed på at kigge på det og fået en faglig vurdering.  

 

God sommer fra Bestyrelsen og suppleanterne 

 

     Vært Poul – referent Martin 

  

 

 

 

 

 


